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Resultatregnskap HIL 2024 
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Balanseregnskap HIL 2024 
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Avdeligsregnskap, hovedlaget 2024 
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Avdeligsregnskap, turn 2024 
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Avdeligsregnskap, ski og skiskyting 2024 
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Avdeligsregnskap, fotball 2024 
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Kommentarer til regnskap 2024 
 
Regnskapet viser at Haltdalen idrettslag i 2024 har styrket sin økonomi. Årsresultatet er på kr. 168 808,10 
og egenkapitalen til laget er nå på kr. 1 029 130,27. Dette er positivt etter en periode med underskudd og 
tapping av egenkapitalen.  
 
Det er spesielt hovedlaget som står bak den største delen av årets overskudd, samtidig som at trimgruppa 
leverer et forholdsvis stort overskudd på grunn av tilskudd og støtte.  
 
Årsmøtet bes merke seg at årsresultatet egentlig skulle vært enda bedre, og egenkapitalen høyere. Dette 
skyldes at en del inntekter for 2024 vil bli ført på 2025. Dette gjelder i all hovedsak: 

• Deler av treningsavgift turngruppa på ca. 32 000,- ble fakturert i slutten av 2024, men blir ført i 
2025. Dette gjør at turngruppa i 2024 egentlig hadde et positivt resultat på 15 000,- i stedet for et 
tilsvarende underskudd 

• Deltakeravgift Haltdalsrennet 2024 har kommet inn på hovedlagets konto i 2025, og blir ført i 
regnskapet til skigruppa for 2025. Dette utgjør ca. 8 000,- som tilsvarer underskuddet skigruppa 
hadde i 2024 

• Sponsormidler fra Haltdalen sparebank til undergruppene på til sammen 15 000,- for 2024 
kommer i forbindelse med utdeling i bankens regi. Dette blir ført i 2025. 

 
Til sammen ville dette ført til et faktisk årsresultat på ca. 224 000,- og en egenkapital på ca. 1 084 000,-. 
 
Det er et klart mål at omstrukturering av økonomirollen i Haltdalen IL skal føre til bedre oversikt over 
inntekter og utgifter i laget, og føre til et mer helhetlig regnskap på grunn av riktigere plassering av 
inntekter og kostnader. 
 
Alle avdelinger oppfordres til å benytte systemer tilknyttet NIF eller Tripletex for fakturering av 
treningsavgift, deltakelse turnstevne, salg av drakter osv. for å gjøre det enklest mulig med innkreving, 
purring, kontroll og bilagsføring. Vipps bør primært brukes til kiosksalg, parkeringsavgift og salg av 
lodd/blomster/kalender eller lignende.  
 
 
Oppfølging fra 2023: 

• Løypekjøring 2024: HIL har igjen brukt 40 000,- på løypekjøring fra Holtålen turforening. 
Hovedlaget har betalt 30 000,- og skigruppa 10 000,-. På grunn av at hovedlagets andel for 2024 
ble overført skigruppa høsten 2023, ble balansen for de to avdelingene feil i forrige regnskap. 
Dette ble påpekt i saksdokumentene på forrige årsmøte, og er nå riktig 

• Treningsavgift turn 2023: Innkrevd treningsavgift turn for 2023 kom inn på hovedlagets konto på 
slutten av 2023 og godt ut i 2024. Dette ble ført i resultatregnskapet for turngruppa i 2023, men 
siden beløpet ble overført fra hovedlagets konto til turngruppas konto i 2024 var balansen for de 
to avdelingene feil i forrige regnskap. Dette ble påpekt i saksdokumentene på forrige årsmøte, og 
er nå riktig 

 
 
Blinken 
Det legges ikke frem et avdelingsregnskap for Blinken. Det er ingen inntekter/utgifter utover 
renteinntektene, som er lagt til konto 1930 Blinken i balanseregnskapet. Kontoen er «fryst» i håp om at 
bygdabladet kan gjenoppstå.  
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Generelle merknader 

• Det er et positivt avvik i regnskapet til hovedlaget på kr. 703,88 som er ført på konto 3923 Diverse 
inntekter. Avviket skyldes i hovedsak økt innbetaling av treningskontingent turn og lavere avgift 
enn forventet ifm. fakturering av treningsavgift turn 

• Sponsorinntekt på kr. 10 000,- fra en av våre sponsorer kom inn på konto Meegnet i desember 
2024, og ble overført til hovedlagets konto i januar 2025. Beløpet fører derfor til et avvik i 
balansen for hovedlaget og skigruppa, men resultatregnskapet er riktig 

• Allidrett og knøtteturn: Ingen førte kostnader og inntekter i 2024. Dette er ikke helt riktig, da for 
eksempel leie av basseng, Hovet og samfunnshuset er fakturert sammen med annen leie og 
dermed ført på konto 6300 Husleie, mens inntekter i form av treningsavgift blir ført på 3921 
Treningsavgift 

• Vi er tilbake på et normalt nivå på tildelte kulturmidler, mot kunstig høy inntekt i 2023 på grunn av 
manglende søknad fra ett annet lag 

• Medlemskontingenten har steget noe, til i underkant av 37 000,- 

• Inntektene i forbindelse med utleie av anlegg fortsetter å øke, og det er gledelig. Dette skyldes i 
hovedsak økt grad av utleie av klubbhus, men også inntekter ifm. utleie av fotballbane. Det er et 
håp om at oppgradering av klubbhuset vil føre til økte leieinntekter 

• Momskompensasjonen for 2024 utgjør en vesentlig del av årsresultatet, gjennom at ca. 70 000,- 
er i forbindelse med aktivitetsparken som ble ferdigstilt i 2023 

• Utgiftene til turnstevne fortsetter å øke kraftig. Dette tyder på høy deltakelse på stevnet 

• Utgifter til kommunale avgifter og strøm har stabilisert seg 
 
 
 

Kommentarer til budsjett for 2025 
 
Budsjettet for 2025 viser et marginalt overskudd. Flere av undergruppene budsjetterer med negativt 
resultat, men for alle gruppene (og da spesielt turngruppa og skigruppa) vil trolig inntektene for 2025 bli 
en del høyere på grunn av treningsavgift, Haltdalsrennet og sponsorinntekter fra Haltdalen sparebank. Det 
er et klart mål at omstrukturering av økonomirollen i Haltdalen IL skal føre til bedre oversikt over inntekter 
og utgifter i laget, og føre til et mer ryddig regnskap på grunn av riktig plassering av inntekter og 
kostnader. Dette gjelder også i budsjettarbeidet som jeg håper kan bli mer helhetlig, slik at budsjettene 
sammen med handlingsplanen i større grad blir styrende for aktiviteten i laget. 
 
Det er ikke budsjettert med noen større innkjøp eller investeringer dette året, men det er planlagt å søke 
om spillemidler til oppgradering av klubbhuset og tidtakerbu i Aunegrenda som vil medføre en del 
kostnader fra 2026. I tillegg vil det etter hvert bli nødvendig å sette av penger til å koble på klubbhuset på 
den kommunale kloakkledningen. Påkoblingsavgift er betalt, men kostnad med graving, legging av rør og 
mulig pumpe blir en betydelig kostnad for laget.  
 
 
Haltdalen, 12.03.2025 
 
 
Per-Erik Heksem 


